
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
21 DE MARÇ  DE 2011 
 
Data:  21 de març de 2011 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:  20,00  hores 
Fi:   21,15 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr. Tomàs Campaner Ferragut  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Joan Ramis Perelló 
- 2º Tinent de batlle, Sr. Antonio Vallespir Perelló 
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Rafael Alomar Ferragut  
- Regidor, Sr. Pedro Socias Comas 
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sr. Francisco Castell Alomar 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr. Andreu Perelló Contestí  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de dia             
17 de gener de 2011), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
unanimitat dels assistents. 

 

2.- DONAR COMPTE BAIXA REGIDOR DEL PARTIT  UM.-  

Es va donar compte als reunits que en data 4 de març de 2011,  per part del regidor 
Sr. Andreu Perelló Contestí,  es va presentar escrit en aquest Ajuntament pel qual 
comunicava que havia tramitat la seva baixa del partit UM, per dissolució del mateix,  
del que ja es va donar compte a la sessió celebrada per la Comissió Informativa, on 
l’infrascrit Secretari  informà als reunits que el citat regidor,  una vegada donat de baixa  
del partit polític, a les Comissions Informatives, té dret a veu però no a vot i passa a 
formar part del consistori com a regidor no adscrit. 

Els reunits, per unanimitat dels assistents es varen donar per enterats. 

 
 3.- EXAMEN I APROVACIÓ RATIFICACIÓ CONVENI AMB EL  CENTRE SANITARI 

MUNICIPAL SON REUS PER A L’ACOLLIDA D’ANIMALS. – 
 Es va donar compte als reunits de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en data 2 

de març de 2011,  aprovant la Proposta de la Batllia de data 25 de febrer de 2011, que 
deia:  
 
“Vist el projecte de conveni remès per l’Ajuntament de Palma, relatiu a l’ingrés d’animals 
de companya al Centre Sanitari Municipal Son Reus, propietat de dit Ajuntament i vist 
que l’Ajuntament de Llubí no disposa d’instal·lacions per a l’acollida d’animals, aquesta 
batllia d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, pel present 



 

 

proposa a la Junta de Govern Local l’adopció del següent acord: 
 
1.-  Aprovar el conveni de col·laboració a signar entre l’Ajuntament de Palma i 
l’Ajuntament de Llubí, per a l’ingrés d’animals de companya al Centre Sanitari Municipal 
Son Reus d’acord amb les condicions que consten a dit conveni. 
 
2.- Facultar al Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Tomàs Campaner Ferragut, per a 
la signatura de l’esmentat conveni de col·laboració. 
 
3.- Que els acords relatius a l’aprovació del conveni, siguin ratificats per l’Ajuntament 
Ple en la primera sessió que celebri.” 
  

 Per part del batlle, Sr. Tomàs Campaner Ferragut es va explicar la proposta i condicions 
del conveni  i a petició del regidor Sr. Andreu Perelló Contestí va informar dels costos de 
dit conveni: “A la pàgina 3 del conveni consten els preus: De 6 a 20 animals: 300 euros;   
de 21 a 50: 500 euros; de 51 a 100: 1000 euros, i més de 1000 animals: 3000 euros.  
S’ha d’afegir la taxa a l’espera  de fer-se la recollida.  També s’ha de pagar a Natura Parc 
per xip, manteniment i guarda.  Si no apareix el propietari, en vuit dies es trasllada a Son 
Reus.”  També contestà a la pregunta formulada pel regidor del grup municipal PSOE, Sr. 
Miquel Perelló Gelabert,  sobre qui s’encarrega d’agafar els animals,  al que el Sr. Batlle 
contestà: “Nosaltres”  I afegí: “Aquest servei ja són 60 euros i va augmentant,  dels que 
es farà càrrec el propietari  i que si no apareix,  paga l’Ajuntament”.  També informà als 
reunits de la campanya que fa l’Ajuntament per a la implantació de xips i que la pròxima 
serà el proper dia 8 d’abril, de les 18 a 20 hores. 

 
 Per part del regidor del grup municipal PSM-EN, Sr. Gabriel Vicens manifestà que el vot 

del seu grup seria favorable, i que la competència de guarda dels animals s’exigeixi  sigui 
del Consell de Mallorca, ja que el manteniment no s’ha de fer per nosaltres, la recollida si.   
 
Els reunits, vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa Permanent General,  per 
majoria dels assistents (10 vots a favor: 6 PP, 3 PSM-EN i 1 PSOE; i 1 abstenció: Del 
regidor no adscrit) , acorden ratificar íntegrament l’aprovació del conveni abans descrit. 
 
 
4.-  EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI  AMB LA PLATAFORMA TECNOLÒGICA  
SEIB 112 PER INTEGRAR LA POLICIA LOCAL.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  14  de març  de 2011, que deia: 
 
“Vist el conveni de col·laboració remès per la Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia 
del Govern de les Illes Balears per integrar la Policia Local en la plataforma 
tecnològica del SEIB 112 a través d’un accés remot al sistema de gestió 
d’emergències i per mitjà de l’aplicació per a PDA CAD Mòbil. 
 
Dit conveni té com a objecte, entre d’altres,  millorar l’eficiència dels serveis d’aquest 
Ajuntament , facilitar una coordinació efectiva i contrastable entre les diferents entitats, 
departaments i serveis relacionats amb la seguretat pública i no inclou aportacions 
pressupostàries, ja que es  preveu que es pugui dur a terme amb els efectius 
existents. 
 
Per l’exposat, se proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer.- Aprovar el conveni de col·laboració a signar entre l’Administració de la 
comunitat Autònoma de les Illes Balears – Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia- i  



 

 

L’Ajuntament de Llubí,  tal i com apareix redactat, amb una durada fins al 31 de 
desembre de 2011. 
  
Segon.- Facultar al Sr. Batlle, per a la signatura dels documents que fossin necessaris 
per a l’execució del present acord.  
 
Tercer.-  Comunicar aquest acord a Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia del 
Govern de les Illes Balears per a la seva constància i efectes procedents.   
  
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part del batlle, Sr. Tomàs Campaner Ferragut va explicar la proposta i  conveni, 
manifestant que és un tema d’interès,  que als policies ja se’ls ha informat  i que dit 
conveni se firmarà el pròxim dia 30 de març. 
  
Els reunits, vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa Permanent General,  per 
unanimitat dels assistents, acorden aprovar íntegrament la Proposta de la Batllia abans 
descrita i l’acord contingut a la mateixa. 

 
 
5.- DONADA COMPTE PREGUNTES DEL GRUP MUNICIPAL PSM- EN DE DATA 20 
DE GENER 2011.- 

D’acord amb l’article 95.4 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, Municipal i de Règim 
Local de les Illes Balears, que diu que les preguntes presentades per escrit han de ser 
contestades en el termini màxim d’un mes, i que posteriorment  s’haurà de retre compte 
al ple en la primera sessió que es celebri, per tot això,  per part de l’infrascrit es va donar 
compte als reunits dels escrits presentats pel grup municipal PSM-EN, pel quals 
interessaven informació relativa a inversions al Cementiri Municipal, informació en 
matèria de joventut, activitats culturals i inversions educatives. 
 
 
6.- PROPOSTES D’URGÈNCIA .-   
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents, que representa 
el vot favorable de la majoria absoluta legal, es va  tractar el següent assumpte:  
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI  ENTRE LA CONSELLERI A D’INNOVACIÓ, 
INTERIOR I JUSTÍCIA  PER A LA COORDINACIÓ POLICIAL. - 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  18  de març  de 2011, que deia: 
 
“Vist el conveni de col·laboració remès per la Direcció General de Funció Pública i 
Interior de la Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia del Govern de les Illes Balears.  
 
Dit conveni té com a objecte, entre d’altres, la coordinació policial, la millora de la 
seguretat pública i suport a la policia turística,  i tendrà una vigència fins al 31 de març 
de 2012 .  
 
Per l’exposat, aquesta Batllia d’acord amb les atribucions que li confereixen les 
disposicions vigents proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer.- Aprovar el conveni de col·laboració a signar entre la Direcció General de 
Funció Pública i Interior de la Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia del Govern de 
les Illes Balears i aquest  Ajuntament  per a la coordinació policial,   la millora de la 
seguretat pública i suport a la policia turística  tal i com apareix redactat, amb una 
durada fins al 31 de març de 2012 .  



 

 

 
Segon.- Facultar al Sr. Batlle, per a la signatura dels documents que fossin necessaris 
per a l’execució del present acord.  
 
Tercer.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General de Funció Pública i Interior de 
la Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia del Govern de les Illes Balears per a la 
seva constància i efectes procedents.   
  
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els reunits,  prèvia deliberació,  per majoria dels assistents  (10 vots a favor: 6 PP, 3 
PSM-EN i 1 PSOE; i 1 abstenció: Del regidor no adscrit) , acorden aprovar íntegrament la 
Proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 

 
2.-  MOCIÓ A FAVOR DEL NO TANCAMENT  DE LA RÀDIO I TELEVISIÓ DE 
MALLORCA.-  
 Per part del regidor del grup municipal PSM-EN, Sr. Gabriel Vicens,  explicà que és 
una moció que determina la incertesa degut a les declaracions d’alguns polítics en el 
sentint de tancar la RTVM que és un mitjà públic amb  baix pressupost  i  sense dèficit  
que ha consolidat un model de RTV origjnal en català, que crea lloc de feina entre les 
petites productores de Mallorca i que dona feina a més de cent professionals 
directament.  Per això  el seu grup demana al plenari que es dugui aquesta moció per 
via d’urgència ja que és el darrer plenari ordinari de la legislatura i que es  pronunciï  a 
favor del no tancament de RTVM, i que es demani al Consell de Mallorca la seva 
continuïtat amb l’actual model de proximitat que ve desenvolupant l’ens. 

 
 Sotmesa a votació la urgència de la moció, els reunits, per majoria (5 vots a favor: 3 

PSM-EN,  1 PSOE i 1 No adscrit; i 6 abstencions: PP)  acorden rebutjar la urgència de 
l’esmentada  moció, al que el Sr. Gabriel Vicens manifestà que és un error no dur-la 
per urgència. 
 
7.-  PRECS I PREGUNTES.- 
 
 Per part del regidor del grup municipal PSM-EN, Sr . Gabriel Vicens,  es 
varen formular les següents preguntes: 
-Si ja ha arribat el projecte  modificat de la via de circumval·lació que es va comentar a 
un altre plenari, ja que segons les noticies que l’han arribat pareix que hi ha problemes  
amb Patrimoni,   i es demana la suspensió de la tramitació.     Li contestà el Sr. Batlle 
dient que no havia arribat res, i que ningú ens ha informat.   
El Sr. Vicens manifestà que la ponència tècnica de Patrimoni diu que s’ha de 
suspendre la tramitació .  i demanà a l’equip de govern que es facin les corresponents 
gestions per veure com està la tramitació del projecte modificat. 
 
-Quines modificacions s’han fet al projecte de la via de circumval·lació? .  Li contestà el 
Sr. Batlle dient que és un acord entre el CIM i l’empresa que realitza el projecte, la 
ronda  se desplaça perquè no afecti al pou de  Son Torrens. Aquesta modificació no és 
una petició de l’Ajuntament.  El Sr. Gabriel Vicens replicà que canviar un pont per una 
ronda podria originar un problema d’embossament de trànsit. 
 El Sr. Andreu Perelló Contestí demanà si  l’Ajuntament no té res que veure amb la 
construcció de la ronda, o es qualque cosa unilateral per part de l’empresa  degut a un 
problema econòmic.        El Sr. Gabriel Vicens manifestà que no seria l’empresa sinó 
els enginyers del CIM quins han de determinar si es pot fer la ronda, al que el Sr. 
Batlle contestà que varen ésser els enginyers els que varen optar per fer la ronda. 



 

 

 El Sr. Vicens manifestà que si no se sap res que es demani al CIM i que es recullin les 
opinions dels veïnats.  El Sr. Batlle contestà que hi ha una audiència demanada amb el 
conseller i que hi ha una proposta feta, i també s’estan fent reunions amb els veïnats. 
El Sr. Miquel Perelló Gelabert –PSOE-  demanà si el projecte ha estat exposat al 
públic, el que el Sr. Batlle manifestà que si no és una modificació substancial no feia 
falta.     
 
 Per part del regidor Sr. Andreu Perelló Contestí, regidor no adscrit, es va 
formular la següent pregunta:  
-Si el personal de l’Ajuntament està disponible per als partits polítics per a actes 
electorals?   Li contestà el Sr. Batlle dient que  la brigada ajudarà  com sempre, a tots els 
partits polítics, no només al PP, i posà com a exemple que també el dissabte es varen 
dur taules i cadires a la plaça de Son Ramis per a l’acte polític del PSOE. 
 
El Sr. Andreu Perelló Contestí manifestà que volia constés a l’Acta  que el batlle ha dit 
que totes les coses es duran a puesto     
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 
Vist-i-plau 
El batlle,  
 
 
 
 
Tomàs Campaner Ferragut   Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 
 
DILIGÈNCIA.-  Per a fer constar que una vegada aixecada la sessió plenària, un grup de 
veïnats de s’Arraval varen mostrar la seva disconformitat amb el projecte modificat de la 
via de circumval·lació. 
 


